
 

 

Verslag omwonendenoverleg  

Datum:  27 november 2024 | 19.00 uur  

Locatie: gemeentehuis, zaal Brussel  

Aanwezigen:  gemeente: wethouder Bert Tijhof, Klaas Kok  

1. Opening en mededelingen door de heer Kok  

• In verband met de agenda is er geen vertegenwoordiging van het COA aanwezig.  

• De gemeente heeft geen grond aangekocht in de buurt van het toekomstige azc en heeft ook 

geen plannen daartoe. Hierover was verwarring ontstaan omdat omwonenden een ‘verkocht-

bord’ in een weiland aantroffen.  

2. Verslag 6 november 2024  

Het verslag wordt goedgekeurd, met aanpassing van de juiste spelling van de naam van een van de 

omwonenden.  

Naar aanleiding van het verslag:  

Camera’s mogen wettelijk gezien niet op voorhand bij de tunnel worden geplaatst. Het college vindt dit 

echter wel wenselijk en stelt een pilot voor. Hierover worden momenteel gesprekken gevoerd. De 

uitkomst is nog ongewis. Pagina 11: de definitieve versie van de plattegrond wordt toegezonden aan de 

omwonenden zodra deze beschikbaar is. Waterdruk in de waterleiding: de heer Kok is met Vitens in 

gesprek. Hij komt hierop terug. Ook het bestuursvoorstel wordt binnenkort gedeeld met de 

omwonenden.  

3. Uit te voeren werkzaamheden COA  

Coniferen: vallen sinds 1 januari 2024 onder de categorie ‘bomen’ dus mogen niet zonder vergunning 

verwijderd worden. Daarom blijven ze staan. Wel worden de coniferen aan de onderzijde gesnoeid.  

Berging: de gemeente heeft een sloopmelding ontvangen.  
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Kantoorunits: de grijze kleur kan niet aangepast worden gezien de hoge kosten. Aanwezigen kijken uit op 

deze units en is hierover ontevreden. Volgens hen is de beplanting niet volgens afspraak uitgevoerd en 

zijn er te kleine struiken geplant. Een aanwezige vindt dat er onvoldoende wordt gereageerd op zijn 

vragen. De heer Kok maakt een afspraak om een en ander te bespreken. Graafwerkzaamheden: er wordt 

momenteel een leiding gecreëerd voor de infrastructuur van de dienstgebouwen.  

4. Juridisch proces  

De gemeente is in gesprek met het COA over verschillende onderwerpen, waaronder de einddatum,  

keukentafelgesprekken, veiligelanders en de aanvullende werkafspraken. De input van dit overleg en van 

de stichting Leefbaar Borkeld wordt meegenomen. De heer Tijhof licht toe dat het COA belang heeft bij 

een snelle start, maar dat dit vanwege afspraken rondom artikel 1.5 (onherroepelijk) juridisch complex is. 

Het COA wil niet afwijken van deze afspraken om precedentwerking te voorkomen, met name ten 

aanzien van de populatie op het park. Voor omwonenden is het weren van veiligelanders het 

zwaarstwegende punt. Het COA heeft juridisch laten checken dat dit niet mogelijk is en wil hierin geen 

concessies doen. De bestuursvoorzitter van het COA koppelde dit standpunt terug aan onze 

burgemeester. De gemeente heeft COA hierop opnieuw verzocht het standpunt over veiligelanders te 

heroverwegen. Het COA bespreekt dit intern en komt hierop terug. In de aanvullende werkafspraken 

blijft het woord ‘onherroepelijk’ staan. Als gemeente en COA hier niet uitkomen, overweegt de gemeente 

juridische stappen. Juristen achten de kans van slagen echter beperkt. Omwonenden voelen zich 

machteloos en onzeker en ervaren het COA als machtspositie. Zij roepen de gemeente op 

verantwoordelijkheid te nemen.  

Een aanwezige vraagt hoe de vijfjaarstermijn (evaluatiemoment) richting COA wordt ingezet. De heer 

Tijhof bevestigt dat dit meegenomen wordt. Een aanwezige benadrukt dat een rechter partijen altijd zal 

vragen om onderling tot een oplossing te komen. Hij stelt dat als het weren van veiligelanders niet 

haalbaar blijkt, de gemeente moet vasthouden aan de afspraak dat het park na vijf jaar sluit.  

Een aanwezige wijst op het belang van een bedrijfsnoodplan en andere aanvullende maatregelen voor 

de goede werking van het park. Juridisch sterke afspraken hierover zijn essentieel. Hij stelt dat, gezien 
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het belang van precedentwerking voor het COA, alternatieve manieren onderzocht kunnen worden om 

veiligelanders te weren. De gemeente houdt de omwonenden op de hoogte van verdere ontwikkelingen.  

5. Fonds leefbaarheidsbevorderende maatregelen  

Het plan van Bureau Beke vormt de basis voor het fonds. Op pagina 48 worden drie fases beschreven. 

De eerste en tweede fase worden door de gemeente gehonoreerd:  

• Eerste fase: (Mede)financiering van extra buitenverlichting rondom woningen.  

• Tweede fase: (Mede)financiering van camerasystemen, indien de eerste fase voldoende effect 

heeft.  

Het college neemt op dinsdag 3 december 2024 een besluit over deze aanpak. Bij een positief besluit 

start de uitvoering van bovengenoemde maatregelen. Dit omvat ook het politiekeurmerk veilig wonen, 

en er is ruimte voor individueel maatwerk. De heer Kok zal de uitkomsten van deze bespreking delen. 

6. Start bespreking risico2-maatregelen  

Dit wordt in het volgende overleg besproken, zodat de omwonenden zich hierop voor kunnen bereiden.  

7. Rondvraag  

Een aanwezige vraagt of de politie nog een keer aansluit. Dit zal in een van de volgende overleggen 

gebeuren, aldus de heer Kok.  

 

Een aanwezige spreekt haar ongenoegen uit over de geplaatste units en is teleurgesteld over de 

terugkoppeling hierover vanuit de gemeente. De werkzaamheden zijn volgens vergunning uitgevoerd. De 

heer Kok zoekt uit welke activiteiten in de 40 geplaatste containers plaatsvinden.  

 

Een aanwezige heeft vernomen dat er dagbesteding wordt georganiseerd en er mensen uit Borne 

hiernaartoe komen. Dit is bij de gemeente niet bekend. De heer Kok zal navraag doen en zoekt uit welke 

faciliteiten in de containers aangeboden worden.  
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Een aanwezige vraagt of de verlichting ’s nachts ook blijft branden. De heer Kok zoekt dit uit. Een 

aanwezige vraagt waarom de verlichting op de provinciale weg uit is, dit is al anderhalve maand het 

geval. De heer Kok komt hierop terug.  

 

Volgend overleg:  

Woensdag 18 december 2024 


